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Proszę również o informację czy zostały podjęte przez Pana jakiekolwiek kompromisowe rozwiązania
z zainteresowanymi mieszkańcami Nysy, którzy nie zgadzają się na zmniejszenie liczby miejsc

parkingowych wzdłuż ulic, które będą przebudowywane.

Panie Burmistrzu czy otrzymał Pan odpowiedź od Marszałka Woj. Opolskiego w sprawie rezygnacji z
bus pasa i zachowania finansowania na remont Śródmieścia (Kolejowa, Wrocławska, Rynek, Celna)?
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